
Z á p i s n i c a 

 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Svrčinovec, konaného 

 dňa 26. apríla 2023 o 15.30 hod v zasadačke obecného úradu vo Svrčinovci 

––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

 

Neprítomná – ospravedlnená: Bc. Marta Cyprichová 

     

 

R o k o v a n i e 

 

     Zasadnutie Obecného zastupiteľstva vo Svrčinovci otvorila a zároveň aj viedla starostka 

obce Mgr. Renáta Majchráková, MBA. V úvode privítala všetkých prítomných poslancov OZ, 

ako i ostatných prítomných.  

     Konštatovala ďalej, ţe zasadnutie OZ bolo zvolané v zmysle Zákona č. 369/90 Z.z. 

o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. 

     Z celkového počtu 11 poslancov, bolo prítomných celkom 10, na základe čoho je OZ 

uznášania schopné. 

 

     Do návrhovej komisie starostka určila Juliánu Štrbovú ako predsedu a Tomáša Deja a Janu 

Dejovú ako členov.  

     Za overovateľov zápisnice určila Ondreja Hlaváča a Mgr. Moniku Strýčkovú – poslancov 

OZ. 

     Písaním zápisnice poverila p.  Danu Hajnošovú - pracovníčku obecného úradu. 

 

     Občan - Bc. Michal Krehlík vyhotovoval zo zasadnutia kamerový záznam.  

 

 

 

P r o g r a m 

 

/viď. pozvánka/ 

 

 

1. Schválenie programu rokovania OZ 

 

     Starostka doporučila poslancom OZ, aby sa dnešné zasadnutie riadilo programom, ktorý 

bol uvedený v pozvánke. Materiál na toto rokovanie OZ bol dopredu poslancom zaslaný. 

     Prítomní poslanci jednohlasne Uznesením č. 19/2023 schválili program rokovania OZ tak, 

ako bol navrhnutý v pozvánke /M. Hlaváč, O. Hlaváč, Cyprich, Mgr. Rovder, Poláček, 

Tomaščin, Dej, Dejová, Štrbová, Mgr. Strýčková/. 

 

 

2. Prerokovanie došlej petície k opätovnému prerokovaniu presídlenia občanov rómskej 

komunity 

 

     Starostka uviedla, ţe nie je dôvod, aby sa obec vyjadrovala k tejto petícií, nakoľko nie je 

v kompetencii obce presídlenie občanov rómskej komunity.  

Mgr. Rovder – opýtal sa, či sa obec ide k veci presídlenia Rómov nejako vyjadrovať? 
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starostka – odpovedala, ţe nie. Obec nemá dôvod kupovať nejaké nehnuteľnosti ani zakázať 

kupovať nehnuteľnosti pre Rómov. Túto záleţitosť rieši štát, nie obec a my musíme 

rešpektovať rozhodnutie štátu. 

Cyprich – opýtal sa koľko Rómov ţije v našej obci, nakoľko z médií sa dozvedáme, ţe ich je 

raz toľko ako sa spomínalo v začiatkoch 

starostka – odpovedala, ţe na trvalý pobyt je tu 35 Rómov. Fyzicky tu ţije 33 Rómov, z toho 

14 je cudzích. Nie je pravda, ţe ich tam ţije raz toľko. 

Mgr. Strýčková – myslí si, ţe je úplne jedno koľko ľudí tam ţije, tieto veci sú uţ dávno 

uzavreté, nevidí dôvod sa k tejto veci vyjadrovať 

     Prítomní poslanci jednohlasne Uznesením č. 20/2023 vzali petíciu na vedomie /M. Hlaváč, 

O. Hlaváč, Cyprich, Mgr. Rovder, Poláček, Tomaščin, Dej, Dejová, Štrbová, Mgr. Strýčková/. 

 

 

3. Správa HKO o plnení uznesení z predchádzajúcich zasadnutí OZ 

 

     Správu HKO o plnení uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ vypracovala a 

predloţila poslancom HKO JUDr. Sandanusová.  

starostka – uviedla, ţe čo sa týka Uznesenia č. 18/2023 navrhovala na minulom zasadnutí OZ 

odpustiť čiastočne nájom, vtedy HKO nesúhlasila s týmto návrhom. Teraz opätovne navrhuje 

zrušiť toto prijaté uznesenie, nakoľko ekonómka nevie, akou formou má príspevok 

lekárnikovi poskytnúť, aby to bolo v súlade so zákonom o rozpočtových pravidlách.  

Mgr. Fonšová – uviedla, ţe štvrťročný nájom činí € 318,-- 

JUDr. Sandanusová /HKO/ – keďţe príspevok ešte nebol poskytnutý, ale faktúra za 

vykonané práce uţ bola vystavená na lekáreň, súhlasí so zrušením uznesenia a odpustenie 

nájomného za tri štvrťroky 

     Ďalej navrhuje určiť v uzneseniach termíny na plnenie, kde je to potrebné, ako napr. pri 

uznesení o vyradení majetku, aby sa vedelo dokedy má byť uznesenie splnené. 

     Taktieţ si všimla pri zmluvách, ţe je v nich splatnosť kúpnej ceny zakotvená tak, ţe kúpna 

cena je úplne splatná aţ po vklade vlastníckeho práva do katastra nehnuteľnosti. Vţdy treba 

sumu najskôr zaplatiť pred vkladom do katastra.  

starostka – podotkla, ţe sa nikdy nestalo, aby sa dal vklad do katastra pred tým, ako bola 

suma uhradená. 

JUDr. Sandanusová /HKO/ - uviedla, ţe zmluvy sú zverejnené a takto je v nich splatnosť 

upravená 

     Prítomní poslanci jednohlasne Uznesením č. 21/2023 vzali správu HKO na vedomie /M. 

Hlaváč, O. Hlaváč, Cyprich, Mgr. Rovder, Poláček, Tomaščin, Dej, Dejová, Štrbová, Mgr. 

Strýčková/. 

     Prítomní poslanci zároveň jednohlasne Uznesením č. 22/2023 zrušili Uznesenie č. 18/2023 

/M. Hlaváč, O. Hlaváč, Cyprich, Mgr. Rovder, Poláček, Tomaščin, Dej, Dejová, Štrbová, 

Mgr. Strýčková/. 

     Prítomní poslanci jednohlasne Uznesením č. 23/2023 schválili odpustenie nájmu Pharm. 

Dr. Antonínovi Kozákovi za tri štvrťroky v celkovej výške €  954,-- z dôvodu prestavby 

vykurovania NP lekárne /M. Hlaváč, O. Hlaváč, Cyprich, Mgr. Rovder, Poláček, Tomaščin, 

Dej, Dejová, Štrbová, Mgr. Strýčková/. 
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4. Správa HKO o vykonaných kontrolách 

 

     Správu o vykonaných kontrolách od poslednej podanej správy predniesla poslancom HKO 

JUDr. Sandanusová. Cieľom kontroly bolo dodrţiavanie zákona o finančnej kontrole 

a audite a overenie procesu vykonávania finančnej kontroly na OÚ, v ZŠ a MŠ. V závere 

svojej správy konštatovala, ţe všetky organizácie postupujú správne v zmysle zákona.  

     Prítomní poslanci jednohlasne Uznesením č. 24/2023 vzali na vedomie správu HKO /M. 

Hlaváč, O. Hlaváč, Cyprich, Mgr. Rovder, Poláček, Tomaščin, Dej, Dejová, Štrbová, Mgr. 

Strýčková/. 

 

 

5. Stanovisko HKO k záverečnému účtu obce za rok 2022 

 

     Stanovisko k záverečnému účtu obce za rok 2022 vypracovala a poslancom predloţila 

HKO JUDr. Sandanusová. Skonštatovala, ţe záverečný účet je spracovaný prehľadne, 

v adekvátnom rozsahu, v súlade s platnou legislatívou a poskytuje ucelený reálny a podrobný 

obraz o finančnom hospodárení obce v roku 2022. Ročná účtovná závierka zatiaľ nebola 

overená audítorom. Odporúča preto OZ záverečný účet prerokovať a schváliť s výrokom bez 

výhrad. 

starostka – pripomenula, ţe audit prebehne, ako vţdy v letných mesiacoch a poslancom budú 

výsledky auditu predloţené v zmysle zákona do konca roka 

     Prítomní poslanci jednohlasne Uznesením č. 25/2023 vzali stanovisko HKO na vedomie 

/M. Hlaváč, O. Hlaváč, Cyprich, Mgr. Rovder, Poláček, Tomaščin, Dej, Dejová, Štrbová, 

Mgr. Strýčková/. 

 

 

6. Záverečný účet obce za rok 2022 

 

     Záverečný účet vypracovala a poslancom predloţila ekonómka obce p. Zubričanová. 

     Prítomní poslanci jednohlasne Uznesením č. 26/2023 schválili záverečný účet obce za rok 

2022 bez výhrad. Zároveň schválili pouţitie prebytku rozpočtového hospodárenia za minulý 

rok vo výške €  293 083,42 na kapitálové a beţné výdavky v roku 2023. /M. Hlaváč, O. 

Hlaváč, Cyprich, Mgr. Rovder, Poláček, Tomaščin, Dej, Dejová, Štrbová, Mgr. Strýčková/. 

 

 

7. Výsledky hospodárenia obce za rok 2022 + programový rozpočet obce za rok 2022 

 

     Výsledky hospodárenia, ako aj programový rozpočet obce za rok 2022 taktieţ vypracovala 

a poslancom predloţila ekonómka obce p. Zubričanová. 

     Prítomní poslanci jednohlasne Uznesením č. 27/2023 schválili predloţené výsledky 

hospodárenia, ako aj vyhodnotenie plnenia programového rozpočtu obce za rok 2022 /M. 

Hlaváč, O. Hlaváč, Cyprich, Mgr. Rovder, Poláček, Tomaščin, Dej, Dejová, Štrbová, Mgr. 

Strýčková/. 
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8. Výsledky hospodárenia ZŠ, ŠKD a ŠJ za rok 2022 

 

     Výsledky hospodárenia ZŠ, ŠKD a ŠJ za rok 2022 predloţil poslancom riaditeľ Mgr. 

Ligač. Rada školy pri ZŠ vzala výsledky hospodárenia na vedomie. 

     Prítomní poslanci jednohlasne Uznesením č. 28/2023 schválili predloţené výsledky 

hospodárenia ZŠ, ŠKD a ŠJ za rok 2022 /M. Hlaváč, O. Hlaváč, Cyprich, Mgr. Rovder, 

Poláček, Tomaščin, Dej, Dejová, Štrbová, Mgr. Strýčková/. 

 

 

9. Výsledky hospodárenia MŠ za rok 2022 

 

     Výsledky hospodárenia MŠ za rok 2022 predloţila poslancom riaditeľka Petríková. Rada 

školy pri MŠ vzala výsledky hospodárenia na vedomie. 

     Prítomní poslanci jednohlasne Uznesením č. 29/2023 schválili predloţené výsledky 

hospodárenia MŠ za rok 2022 /M. Hlaváč, O. Hlaváč, Cyprich, Mgr. Rovder, Poláček, 

Tomaščin, Dej, Dejová, Štrbová, Mgr. Strýčková/. 

 

 

10. Výsledky hospodárenia OPS za rok 2022 

 

     Výsledky hospodárenia OPS za rok 2022 predloţil poslancom riaditeľ Cyprich. 

     Prítomní poslanci jednohlasne Uznesením č. 30/2023 schválili predloţené výsledky 

hospodárenia OPS za rok 2022. Zároveň vzali na vedomie aj výsledky hospodárenia OPS 

z podnikateľskej činnosti za rok 2022. /M. Hlaváč, O. Hlaváč, Cyprich, Mgr. Rovder, 

Poláček, Tomaščin, Dej, Dejová, Štrbová, Mgr. Strýčková/. 

 

 

11. Správa o činnosti DHZ za rok 2022 

 

     Správu o činnosti DHZ za rok 2022 predloţil poslancom veliteľ DHZ p. Tomaščin. 

starostka – poďakovala všetkým hasičom za dobrú spoluprácu s obcou 

     Prítomní poslanci jednohlasne Uznesením č. 31/2023 vzali na vedomie predloţenú správu 

o činnosti DHZ za rok 2022 /M. Hlaváč, O. Hlaváč, Cyprich, Mgr. Rovder, Poláček, 

Tomaščin, Dej, Dejová, Štrbová, Mgr. Strýčková/. 

 

 

12. Schválenie „PHSR Združenia obcí Mikroregión Kysucký triangel 2022+“ 

 

     Starostka oboznámila poslancov so spoločne vypracovaným Programom hospodárskeho 

a sociálne rozvoja obcí Mikroregiónu Kysucký triangel. Bude slúţiť všetkým trom obciam na 

zapojenie sa do spoločných projektov.  

     Prítomní poslanci jednohlasne Uznesením č. 32/2023 schválili predloţený horeuvedený 

strategický dokument /M. Hlaváč, O. Hlaváč, Cyprich, Mgr. Rovder, Poláček, Tomaščin, Dej, 

Dejová, Štrbová, Mgr. Strýčková/. 
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13. Schválenie Dodatku č. 1 k Zásadám hospodárenia s finančnými prostriedkami 

 

     Starostka predloţila poslancom návrh Dodatku k Zásadám hospodárenia s finančnými 

prostriedkami. V tomto dodatku navrhuje poskytovať novonarodeným deťom, pri uvítaní do 

ţivota, darčeky v hodnote € 20,-- a finančný príspevok vo výške € 100,-- na 1 dieťa s trvalým 

pobytom v našej obci.  

     Prítomní poslanci jednohlasne Uznesením č. 33/2023 schválili horeuvedený dodatok /M. 

Hlaváč, O. Hlaváč, Cyprich, Mgr. Rovder, Poláček, Tomaščin, Dej, Dejová, Štrbová, Mgr. 

Strýčková/. 

 

 

14. Schválenie Prílohy /cenníka/ ku Knižničnému a výpožičnému poriadku obecnej 

knižnice 

 

     Riaditeľ OPS p. Cyprich predloţil poslancom návrh nového cenníka do novootvorenej 

kniţnice. 

starostka – opýtala sa, či zvýšenie cien neodradí občanov od návštevy kniţnice 

Hajnošová – nové poplatky /zápisné/ sú oproti starým zvýšené z dôvodu zaokrúhlenia 

Zápisné na kalendárny rok: 

- deti do 6 rokov – zdarma /doteraz bolo zdarma/ 

- ţiaci od 6 – 15 rokov - € 1,50 /doteraz bolo 1,--/ 

- študenti od 15 – 18 rokov - € 2,-- /doteraz bolo 1,33/ 

- dospelí - €  3,-- /doteraz bolo 1,66/ 

     Taktieţ boli zvýšené poplatky za zasielanie upomienok, a to z dôvodu zvýšenia cien 

poštovného. Všetky poplatky budú v platnosti od 01.05.2023. 

     Prítomní poslanci jednohlasne Uznesením č. 34/2023 schválili dodatok ku kniţničnému 

poriadku /M. Hlaváč, O. Hlaváč, Cyprich, Mgr. Rovder, Poláček, Tomaščin, Dej, Dejová, 

Štrbová, Mgr. Strýčková/. 

 

 

15. Správa komisie na ochranu verejného záujmu 

 

     Správu zo zasadnutia komisie na ochranu verejného záujmu k podanému majetkovému 

priznaniu starostky obce predniesol poslancom predseda komisie Mgr. Rovder. Konštatoval, 

ţe komisia nezistila ţiadne porušenie Zákona č. 357/2004 Z.z. o ochrane verejného záujmu 

pri výkone funkcií verejných funkcionárov v znení zmien a doplnkov, na základe ktorého by 

bolo potrebné začatie konania podľa príslušných zákonov. 

starostka – dodala ešte, ţe majetkové priznanie bude v zmysle zákona zverejnené aj na web 

stránke obce. Zároveň uviedla, ţe všetci štatutári, vrátane HKO podali v zákonnej lehote svoje 

majetkové priznania starostke obce. 

     Prítomní poslanci jednohlasne Uznesením č. 35/2023 vzali na vedomie správu komisie 

/M. Hlaváč, O. Hlaváč, Cyprich, Mgr. Rovder, Poláček, Tomaščin, Dej, Dejová, Štrbová, 

Mgr. Strýčková/. 

 

 

16. Došlé žiadosti 

 

- žiadosť  Antona Tomaščina, Svrčinovec 367 o prenájom NP v budove AB 200 
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starostka – skonštatovala, ţe na minulom zasadnutí OZ bol schválený zámer prenajať NP – 

garáţ v budove AB 200. Taktieţ podotkla, ţe navrhovala vtedy, aby poslanci schválili len 

dodatok k pôvodnej zmluve o prenájme, ktorá bola na dobu určitú a nemusel sa opakovať celý 

proces schvaľovania. S tým vtedy súhlasil aj právnik obce JUDr. Pikuliak.  

JUDr. Sandanusová /HKO/ - uviedla, ţe tu sa uzatvára nový nájomný vzťah, keďţe doteraz 

nebol schválený zastupiteľstvom. V zmysle ustálenej judikatúry k nájmom majetku obcí je 

zrejmé, ţe ak nájomný vzťah schvaľuje obecné zastupiteľstvo, musí obecné zastupiteľstvo 

schvaľovať aj jeho zmeny. Navrhuje uţ uzatvorený dodatok k pôvodnej nájomnej zmluve, 

ktorý nebo schválený obecným zastupiteľstvom, ukončiť dohodou k 30.04.2023 a novú 

nájomnú zmluvu schváliť s účinnosťou od 01.05.2023 na dobu neurčitú. Čo sa týka uţ 

zaplateného nájomného, to je v poriadku, lebo platby za uţívanie boli zaplatené v tej dobe 

v zmysle dodatku k nájomnej zmluve, o ktorej mal nájomca vedomosť, ţe je v poriadku. 

     Prítomní poslanci jednohlasne Uznesením č. 36/2023 schválili ţiadateľovi prenájom NP 

na dobu neurčitú z dôvodu osobitného zreteľa  /M. Hlaváč, O. Hlaváč, Cyprich, Mgr. Rovder, 

Poláček, Tomaščin, Dej, Dejová, Štrbová, Mgr. Strýčková/. 

 

- žiadosť Anny Cyprichovej, Svrčinovec 560 o odkúpenie časti pozemku 

starostka – konštatovala, ţe aj v tomto prípade bol na minulom OZ schválený zámer 

odpredať nehnuteľný majetok. Dnes je potrebné schváliť cenu za 1 m² a odpredaj pozemku 

ţiadateľke. Podotkla, ţe niektoré obce si dávajú robiť znalecké posudky z dôvodu určenia 

ceny za odpredaj pozemkov. Naša obec znalecký posudok nemá a doteraz predávala pozemky 

za cenu € 6,28, ktorou sme odkupovali pozemky pod nový cintorín.  

JUDr. Sandanusová /HKO/ - uviedla, ţe od 01.11.2023 je účinná zmena zákona o nakladaní 

s majetkom obce, tak odporúča, čo sa týka jeho aplikácie v praxi počkať na metodiku 

Ministerstva financií SR, ktorý je gestorom zákona. 

     Prítomní poslanci jednohlasne Uznesením č. 37/2023 schválili ţiadateľke odpredaj 

pozemku v zmysle ţiadosti z dôvodu osobitného zreteľa  /M. Hlaváč, O. Hlaváč, Cyprich, 

Mgr. Rovder, Poláček, Tomaščin, Dej, Dejová, Štrbová, Mgr. Strýčková/. 

 

- žiadosť FSk Svrčinka o bezplatnú výpožičku sály v KD 

     FSk Svrčinka ţiada o bezplatnú výpoţičku sály v KD na akciu „1. ročník Tanečnej školy“, 

ktorá sa uskutoční v nedeľu 30.04.2023. 

M. Hlaváč – navrhuje, ak sa bude periodicky opakovať táto akcia, dať do uznesenia, ţe táto 

tanečná škola bude mať bezplatnú výpoţičku vţdy, keď sa bude konať 

JUDr. Sandanusová /HKO/ - uviedla, ţe bude lepšie, ak sa bude kaţdoročne schvaľovať 

ţiadosť o bezplatnú výpoţičku, nakoľko nejde o nájomný vzťah 

     Prítomní poslanci jednohlasne Uznesením č. 38/2023 schválili bezplatnú výpoţičku sály 

v KD v zmysle ţiadosti /M. Hlaváč, O. Hlaváč, Cyprich, Mgr. Rovder, Poláček, Tomaščin, 

Dej, Dejová, Štrbová, Mgr. Strýčková/. 

 

- žiadosť Občianskeho združenia pre krajšie Kysuce o povolenie umiestnenia 

informačnej tabule 

starostka – uviedla, ţe obecné zastupiteľstvo nepovoľuje takéto stavby. Ţiadosť je potrebné 

doručiť na stavebný úrad, nakoľko sa jedná o drobnú stavbu, kde sa táto vec dorieši. Túto 

ţiadosť uţ preposlala na vybavenie pracovníčke stavebného úradu. 

JUDr. Sandanusová /HKO/ - uviedla, ţe drobná stavba v tomto prípade podlieha 

povoľovaciemu konaniu 
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     V tomto bode starostka ešte informovala poslancov, ţe 10. – 11. júna 2023 v našej obci – 

časť Zátky, bude zorganizovaná akcia skejtermi „Kysuce Scythe Session 2023“. Po prvýkrát 

v histórií Slovenska bude usporiadaný na prudkej trati zjazd skejterov na obsluţnej 

komunikácií, ktorá patrí NDS, a.s.. Organizátori si vybavia všetky potrebné povolenia k tomu, 

aby sa akcia mohla uskutočniť.   

 

     Ďalej starostka uviedla, ţe do bodu „došlé ţiadosti“ boli zaradené aj dve ţiadosti 

základnej školy o dofinancovanie ŠKD a ŠJ v roku 2023. Na minulom zasadnutí OZ bolo 

prijaté uznesenie, na základe ktorého poslanci doporučili ţiadosti o dofinancovanie 

originálnych kompetencií prejednať aţ na základe skutočného čerpania k 30.10.2023. Toto 

uznesenie bolo prijaté na základe odporúčania finančnej komisie. V prípade, ak sa dnes 

poslanci rozhodnú dofinancovať ŠKD a ŠJ v zmysle ţiadosti, je potrebné toto uznesenie 

zrušiť. 

Mgr. Ligač /riad. ZŠ/ - prečítal poslancom závery kontroly HKO cca spred pol roka, kde 

HKO konštatuje, okrem iného, ţe obec je v zmysle zákona pri zostavovaní rozpočtu povinná 

prednostne zabezpečiť krytie všetkých záväzkov, ktoré pre ňu vyplývajú z plnenia povinnosti 

pri originálnych kompetenciách. V závere HKO konštatuje, ţe aktuálny model financovania 

originálnych kompetencií je nehospodárny a neefektívny. 

     Poslancom predloţil ţiadosti o dofinancovanie miezd a odvodov za 1 – 3 mesiac 2023, 

nakoľko dotácia, ktorú od obce dostáva, nepostačuje. Čo sa týka vlastných príjmov ŠJ, z tých 

sa uhrádza prevádzka. Aj po odrátaní vlastných príjmov sú stále v mínuse a financie im 

chýbajú. Keby sa niečo pokazilo a bude to potrebné ihneď opraviť, financie na opravu nemá 

a bude opäť ţiadať poslancov o dotáciu. Poslanci to budú riešiť buď ihneď alebo to posunú na 

ďalšie zasadnutie, a v tom vidí tu neefektívnosť. U ŠKD je to ešte horšie, lebo vlastné príjmy 

nemá.   

starostka – navrhuje popremýšľať nad vyuţitím ŠKD, aby fungovala napr. aj počas prvých 1 

– 2 týţdňov počas letných prázdnin, keď sa bude variť v ŠJ pre dôchodcov, nakoľko 

zamestnankyne ŠKD nemajú dostatok dovolenky, aby pokryli celé prázdniny, prípadne 

popremýšľať nad rannou prevádzkou druţiny, ako je to napr. na Rakovej. Treba predniesť 

ponuku rodičom. V niektorých obciach to funguje. ŠKD má väčší potenciál, akým sa 

momentálne prezentuje. Z ohlasov na druţinu konštatuje, ţe sú potrebné zmeny a nové 

nápady ako zaujať. Taktieţ treba prehodnotiť aj časové vyuţitie ŠKD, kedy je najväčšia 

potreba. Tu ţiada HKO o spoluprácu.  

Mgr. Ligač /riad. ZŠ/ - konštatuje, ţe pri zápise prvákov malo o ŠKD záujem 25 budúcich 

prvákov. Čo sa týka ostatných ročníkov, záujem o ŠKD má cca 76 detí, takţe 3. oddelenie 

bude určite v budúcom školskom roku reálne. 

JUDr. Sandanusová /HKO/ - potvrdila, ţe pri kontrolách zistila, ţe dotácia, ktorú obec dáva 

ŠKD a ŠJ nepokryje ani mzdy a odvody 

Mgr. Rovder – skonštatoval, ţe obec nie je na tom tak finančne zle, aby nezafinancovala 3. 

oddelenie. Čo sa týka záverov z finančnej komisie, tak tie boli väčšinové. 

starostka – uviedla, ţe všetky tri obce v skalitskej doline majú záujem o spoločné zasadnutie 

poslancov, kde by sa dohodli sa spoločných krokoch, čo sa týka napr. aj poplatkov. Čo sa týka 

financovania originálnych kompetencií, nikdy nikto nepovedal, ţe financie na mzdy a odvody 

sa nebudú obcou dofinancovať, je to povinnosť zriaďovateľa. Nikdy sa nestalo, ţe by 

zamestnanci nedostali mzdy. Chceme sa uchádzať o projekty a nemôţeme si dovoliť 

neodvádzať odvody alebo mzdy. ŠKD je sluţba občanom a keď ju poskytujeme, nech je 

kvalitná, inovatívna a má význam. 
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JUDr. Sandanusová /HKO/ - podotkla, ţe kaţdá komisia má len poradný charakter, o ničom 

nerozhoduje. Skonštatovala, ţe niektoré obce majú vypracované VZN tak, ako naša obec a iné 

dávajú originálnym kompetenciám toľko, čo ţiadajú. Je na obci, akú formu financovania si 

zvolí.  

starostka – podotkla, ţe momentálny stav je taký, ţe obec má financie aj na 3 oddelenie. 

Uvidíme, aký stav bude po parlamentných voľbách s podielovými daňami. 

Mgr. Rovder – navrhuje dnes schváliť dofinancovanie ŠKD a ŠJ do konca roka, aby sme sa 

k tomu nemuseli stále vracať 

Mgr. Ligač /riad. ZŠ/ - ţiada, aby bola zápisnica z OZ pred zverejnením zaslaná aj jemu na 

overenie 

starostka – uviedla, ţe zápisnicu overujú v zmysle zákona dvaja poslanci - overovatelia. 

Navrhuje písať zápisnice len v základných bodoch, nerozpisovať ich tak ako doteraz, lebo nie 

vţdy sú zachytené veci tak, ako to bolo myslené a potom dochádza k dezinformáciám. 

Zápisnice nie sú doslovný prepis toho, čo kto povedal. Zároveň navrhuje zverejňovať 

nahrávky. Doporučuje teda zrušiť pôvodné uznesenie a presunúť z rozpočtu obce z poloţky 

„údrţba MK“ financie na dofinancovanie ŠKD a ŠJ. 

Mgr. Rovder – prečo sa nepresunú financie na toto dofinancovanie napr. z „rezervy“? 

p. Zubričanová /ekonómka/ – odpovedala, ţe „rezerva“ uţ je rozpustená v schválenom 

rozpočte na tento rok 

     Prítomní poslanci napokon jednohlasne Uznesením č. 39/2023 zrušili Uznesenie č. 

10/2023 /M. Hlaváč, O. Hlaváč, Cyprich, Mgr. Rovder, Poláček, Tomaščin, Dej, Dejová, 

Štrbová, Mgr. Strýčková/. 

     Prítomní poslanci jednohlasne Uznesením č. 40/2023 schválili dofinancovanie miezd 

a odvodov pre ŠKD a ŠJ v roku 2023 v celkovej výške €  32 400,-- /M. Hlaváč, O. Hlaváč, 

Cyprich, Mgr. Rovder, Poláček, Tomaščin, Dej, Dejová, Štrbová, Mgr. Strýčková/. 

 

     

17. Rôzné 

 

     V bode rôzne vystúpila starostka s návrhom kúpnej zmluvy na odpredaj pozemkov v k.ú. 

Svrčinovec v rámci majetkoprávneho usporiadania pozemkov pre stavbu diaľnice „D3 

Svrčinovec – Skalité“, ktorej realizácia je vo verejnom záujme. Jedná sa o 26 m² za kúpnu 

cenu €  218,39 s DPH. 

     Prítomní poslanci jednohlasne Uznesením č. 41/2023 schválili zámer odpredaj nehnuteľný 

pozemok vo vlastníctve obce /M. Hlaváč, O. Hlaváč, Cyprich, Mgr. Rovder, Poláček, 

Tomaščin, Dej, Dejová, Štrbová, Mgr. Strýčková/. 

 

     Ďalej starostka informovala poslancov, ţe je potrebné nájsť firmu na údrţbu verejnej 

zelene v parku v centre obce. Firma Kurucár a syn s.r.o., ktorá park vybudovala, by to mohla 

realizovať na základe buď rámcovej dohody alebo objednávky a financovalo by sa to zo 

„zelených“ peňazí. 

M. Hlaváč – opýtal sa ako bude vyzerať financovanie? 

starostka – uviedla, ţe prílohou dohody musí byť aj cenová kalkulácia jednotlivých úprav  

M. Hlaváč – podotkol, ţe 60 mesiacov od odovzdania parku je určených na to, aby sa 

odstraňovali závady. Aby nebolo platené za niečo, čo si môţeme v rámci údrţby urobiť sami. 

starostka – uviedla, ţe nejdeme odstraňovať závady, ani reklamácie. Je potrebné urobiť jarnú 

úpravu parku, napr. úpravu koruny stromov atď. 
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Mgr. Rovder – opýtal sa, či OPS nedokáţe robiť takúto údrţbu? 

p. Cyprich /riad. OPS/ - čo sa týka kosenia, tak samozrejme, ţe park kosia. Ale čo sa týka 

napr. odborného ošetrenia stromov, to nedokáţu urobiť. 

Cyprich – koľko bude stáť táto údrţba ročne a kto určí, kedy a koľkokrát treba údrţbu robiť? 

starostka – uviedla, ţe firma bude robiť podľa potreby len odborné veci  

Mgr. Strýčková – skonštatovala, ţe park je to najkrajšie miesto, ktoré v obci momentálne 

máme, preto sa treba oň starať. Zároveň poukázala na uţ vychodené chodníčky, ktorými si 

občania skracujú cestu, a tým devastujú tento park.  

Mgr. Rovder – navrhuje, aby sa odborné práce na údrţbe parku objednali cez firmu a ostatné 

veci nech sú v správe OPS 

Poláček – konštatoval, ţe na ihrisku bol s prácou firmy Kurucár a syn spokojný 

starostka – podotkla, ţe po zimnej údrţbe nie sú ešte opravené ploty a cesty, OPS nestíha 

prácu, ako by stihla starať sa aj o park? 

Tomaščin – opýtal sa, čo vôbec OPS dokáţe robiť vo svojej réţií? 

Mgr. Strýčková – doplnila otázku, ţe aké plány má OPS tento rok robiť? 

p. Cyprich /riad. OPS/ - uviedol, ţe má len 2 zamestnancov, ktorí momentálne opravujú 

cesty po zimnej údrţbe a robia separovaný zber. Potom má 1 elektrikára, ktorému pri práci 

pomáha ešte jeden a hrobára. S dvoma zamestnancami sa nedá toho veľa urobiť. 

 

     Následne starostka informovala poslancov o potrebnej úprave rozpočtu obce, ktorá nebola 

síce v programe rokovania, ale je potrebné vyčleniť sumu na vypracovanie projektov, navýšiť 

poloţku „právne sluţby“, nakoľko nám JUDr. Kupšo vyfakturoval za minulé roky právne 

sluţby pri vysporiadavaní nového cintorína a taktieţ sa nám pokazila kamera, ktorú je 

potrebné opraviť. 

     Prítomní poslanci jednohlasne Uznesením č. 42/2023 schválili predloţenú úpravu 

rozpočtu obce a presun financií na tieto výdavky z rezervného fondu /M. Hlaváč, O. Hlaváč, 

Cyprich, Mgr. Rovder, Poláček, Tomaščin, Dej, Dejová, Štrbová, Mgr. Strýčková/. 

 

     Ďalej starostka informovala poslancov o návrhu podpísania Zmluvy o poskytovaní sluţieb 

manaţéra kybernetickej a informačnej bezpečnosti v zmysle Zákona č. 69/2018 Z.z. 

o kybernetickej bezpečnosti a Vyhlášky NBÚ č. 362/2018 Z.z., ktorou sa ustanovuje obsah 

a rozsah bezpečnostných opatrení, obsah a štruktúra bezpečnostnej dokumentácie. Predmetom 

tejto zmluvy je zabezpečiť manaţéra kybernetickej bezpečnosti pre náš OÚ a zabezpečiť 

plnenie povinností vyplývajúce z vyhlášok NBÚ. Nesplnenie povinnosti je povaţované za 

správny delikt s hrozbou pokuty do výšky € 300 000,--. Vyjde to na cca €  180,-- mesačne.  

     Prítomní poslanci jednohlasne Uznesením č. 43/2023 schválili podpísanie uvedenej 

zmluvy /M. Hlaváč, O. Hlaváč, Cyprich, Mgr. Rovder, Poláček, Tomaščin, Dej, Dejová, 

Štrbová, Mgr. Strýčková/. 

 

     Do bodu rôzne sa zapojili: 

Dej – v akom štádiu je realizácia vodovodu v osade Zatky – Praţenková? 

starostka – uviedla, ţe je problém s verejným obstarávateľom, ale do konca mája by sme to 

mohli stihnúť 

Mgr. Rovder – kedy sa bude táto stavba realizovať, taktieţ aj nový cintorín a kultúrny dom? 

starostka – odpovedala, ţe je potrebné urobiť nové rozpočty. Čo sa týka oplotenia cintorína, 

bude musieť byť vypracovaný menší projekt. Taktieţ navrhuje prípravu projektu zo ŠFRB na 

prestavbu budovy bývalej COOP Jednoty.  
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Mgr. Rovder – opýtal sa na stav budovy 

starostka – odpovedala, ţe budovu treba asanovať a postaviť novú. Taktieţ oboznámila 

poslancov o výzve na rekonštrukciu telocvične, do ktorej by sme sa chceli zapojiť. Zároveň 

dala urobiť prieskum, koľko by stálo tepelné čerpadlo do budovy TJ.  

 

Poláček – ţiada na ihrisko umiestniť aspoň 2 kompostéry 

starostka – uviedla, ţe kompostéry uţ síce nemáme, ale sponzorsky ich zabezpečí 

 

starostka – vrátila sa ešte k minulému OZ, kde si firma Čadcanet podala ţiadosť 

o umiestnenie anténnych jednotiek a ich nosných konštrukcií na budovu PZ. Navrhujú 

podmienky, ktoré sú uvedené v ponuke a chcú vedieť, čo za to budú poslanci poţadovať? 

Tomaščin – uviedol, ţe jedna anténa na budove PZ uţ je umiestnená, najlepšie by bolo, keby 

prišli objasniť ako si to celé predstavujú. Aj strecha ta taká, aká je...  

Cyprich – podotkol, ţe v ich podmienkach je uvedené, aby na streche nič iné nebolo, takţe 

určite trvajú na tejto svojej podmienke 

starostka – uviedla, ţe im môţe teda v mene poslancov odpísať, ţe nesúhlasia s umiestnením 

antény na budove PZ, prípadne ich opätovne pozvať na najbliţšie rokovanie OZ 

 

Štrbová – upozornila na rozšírujúcu sa pleseň na fasáde BD „C“ U Hlaváča, je potrebné 

s tým niečo robiť 

p. Zubričanová /ekonómka/ - podotkla, ţe nájomníci si tvoria svoj fond opráv, preto oprava 

fasády sa môţe zafinancovať z tohto fondu, ak budú s tým súhlasiť  

Poláček – konštatuje, ţe na opravu fasády je potrebné zavolať firmu 

starostka – oboznámila ešte poslancov ohľadom podaného projektu na vnútrobloky, ţe 

bohuţiaľ, zatiaľ nie sme úspešní v tomto projekte, štát vyčlenil malú čiastku financií.  

Stavebné povolenie je však stále platné, preto by sme mohli vyuţiť „zelené“ financie 

a upraviť priestory pred BD. Taktieţ obec získa aj ďalšie „zelené“ peniaze za výrub drevín pri 

rozšírení koridoru ŢSR.  

Mgr. Rovder – súhlasí a navrhuje vyuţívať aj tieto „zelené“ peniaze na zveľaďovanie obce 

 

Cyprich – vrátil sa ešte k OPS – na čo nám je riaditeľ OPS, keď organizácia nefunguje ako 

by sme chceli? 

starostka – podotkla, ţe pokiaľ je zriadená OPS, musí mať riaditeľa 

Cyprich – navrhuje zrušiť OPS a tento bod otvoriť ako samostatný na najbliţšom zasadnutí 

OZ, kde budú všetky podklady doterajšieho fungovania OPS pripravené. Je potrebné 

zamestnať odborníkov.  

Tomaščin – konštatuje, ţe keby mala OPS zamestnaných odborníkov, najlepšie ţivnostníkov, 

financie by ostali v obci. Ďalej skonštatoval, ţe máme v obci 3 traktory, ktoré sú mimo zimnej 

údrţby nevyuţité. 

starostka – uzavrela túto vec s tým, ţe na budúcom OZ bude samostatný bod ohľadom OPS 

 

Tomaščin – opýtal sa, či obec vyuţila projekt získania nenávratných financií k riešeniu 

migračných výziev v dôsledku vojenskej agresie voči Ukrajine? 

starostka – odpovedala, ţe áno, niektorých poslancov uţ informovala o podaní ţiadosti. Obec 

by mala dostať € 39 000,--. 

 

Mgr. Rovder – navrhuje v areáli bývalej mliekarne zabezpečiť zberný dvor pre občanov aj 

cez týţdeň 
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starostka – podotkla, ţe zberný dvor nemôţe byť oficiálne v areáli bývalej mliekarni. Uţ 

viackrát ţiadala o zabezpečenie tejto sluţby OPS. Prisľúbila, ţe 1x do týţdňa to sama 

zabezpečí, aby si tam mohli občania priniesť vyseparovaný, príp. veľkoobjemový odpad, ak 

ho nemajú kde do najbliţšieho zberu doma skladovať 

 

Poláček – navrhuje v Čl. 2 ods. 4 VZN č. 5/2015 o poskytovaní dotácií z rozpočtu obce 

dodatkom doplniť moţnosť poskytnutia dotácie aj na úhradu platov, a to napr. 15% 

z poskytnutej dotácie. Dosť to pomôţe TJ, keďţe je potrebné platiť aj za dobrovoľnícku 

činnosť. 

JUDr. Sandanusová /HKO/ - uviedla, ţe tento návrh je v súlade so zákonom a určite 

navrhuje nejaké % z dotácie pouţívať aj na vyplatenie odmien 

starostka – uviedla, ţe keďţe sa jedná o VZN, je potrebné dodatok vopred pripraviť v zmysle 

zákona, vyvesiť a na budúcom OZ schváliť 

 

starostka – oslovila poslancov s ich návrhmi na ocenenia, ktoré by boli udelené pri 410. 

výročí prvej písomnej zmienky o našej obci, ktoré tento rok budeme v júli oslavovať 

 

M. Hlaváč – vrátil sa ešte k nahrávaniu zasadnutí OZ, bude sa budúce OZ teda nahrávať? 

starostka – odpovedala, ţe áno 

 

M. Hlaváč – navrhuje popremýšľať nad zakúpením výkonnejšej sneţnej frézy, nakoľko tá, 

ktorú má OPS je skôr pre domáce vyuţitie. Následne sa opýtal ešte na návrh audiovizuálnej 

prehliadky obce, ktorú poslancom preposlala starostka.  

starostka – uviedla, ţe to bol len návrh. Mohla by byť pouţitá pri výročí obce.  

 

starostka – v závere ďakuje všetkým spolkom a organizáciám v obci za spoluprácu 

 

 

18. Prijatie uznesení a záver 
 

     Vzhľadom k tomu, ţe program rokovania obecného zastupiteľstva bol vyčerpaný, starostka 

poďakovala prítomným za ich účasť a zasadnutie OZ vyhlásila za právoplatne ukončené 

o 18.05 hod.  

     Na tomto rokovaní OZ boli prijaté uznesenia č. 19/2023 aţ 43/2023, ktoré tvoria prílohu 

tejto zápisnice. 

Uznesenie č. 19/2023 

OZ schvaľuje program rokovania OZ tak, ako bol navrhnutý. 

Uznesenie č. 20/2023 

OZ berie na vedomie došlú „Petíciu za opätovné prerokovanie presídlenia rómskej komunity 

z lokality Svrčinovec Zatky do lokality Svrčinovec u Janka“. 

Uznesenie č. 21/2023 

OZ berie na vedomie správu HKO o plnení uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ. 

Uznesenie č. 22/2023 

OZ ruší Uznesenie č. 18/2023 zo dňa 23.02.2023 

Uznesenie č. 23/2023 

OZ schvaľuje odpustenie nájmu Pharm. Dr. Antonínovi Kozákovi, a to za tri štvrťroky 

v celkovej výške €  954,-- z dôvodu prestavby vykurovania nebytových priestorov lekárne 

/štvrťročný nájom činí € 318,--/. 
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Uznesenie č. 24/2023 

OZ berie na vedomie správu HKO o vykonaných kontrolách od poslednej podanej správy. 

Uznesenie č. 25/2023 

OZ berie na vedomie stanovisko HKO k záverečnému účtu obce za rok 2022. 

Uznesenie č. 26/2023 

OZ schvaľuje záverečný účet obce a celoročné hospodárenie za rok 2022 bez výhrad. 

OZ schvaľuje pouţitie prebytku rozpočtového hospodárenia za rok 2022 vo výške € 

293 083,42 na kapitálové a beţné výdavky v roku 2023. 

OZ potvrdzuje v zmysle § 16 ods. 8 Zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách 

územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov 

financovanie schodku rozpočtu obce zisteného podľa § 10 ods. 3 písm. a/ a b/ uvedeného 

zákona z príjmových finančných operácií /rezervný fond/. 

Uznesenie č. 27/2023 

OZ schvaľuje výsledky hospodárenia obce za rok 2022. 

OZ schvaľuje vyhodnotenie plnenia programového rozpočtu obce za rok 2022. 

Uznesenie č. 28/2023 

OZ schvaľuje výsledky hospodárenia ZŠ, ŠKD a ŠJ Svrčinovec za rok 2022. 

OZ berie na vedomie vyjadrenie RŠ pri ZŠ k výsledkom hospodárenia za rok 2022. 

Uznesenie č. 29/2023 

OZ schvaľuje výsledky hospodárenia MŠ Svrčinovec za rok 2022. 

OZ berie na vedomie vyjadrenie RŠ pri MŠ k výsledkom hospodárenia za rok 2022. 

Uznesenie č. 30/2023 

OZ schvaľuje výsledky hospodárenia OPS za rok 2022. 

OZ berie na vedomie výsledky hospodárenia OPS z podnikateľskej činnosti za rok 2022. 

Uznesenie č. 31/2023 

OZ berie na vedomie správu o činnosti DHZ Svrčinovec za rok 2022. 

Uznesenie č. 32/2023 

OZ schvaľuje „Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja Zdruţenia obcí Mikroregión 

Kysucký triangel 2022+ (PHSR MKT 2022+)“. 

Uznesenie č. 33/2023 

OZ schvaľuje Dodatok č. 1 k Zásadám hospodárenia s finančnými prostriedkami Obce 

Svrčinovec. 

Uznesenie č. 34/2023 

OZ schvaľuje Prílohu /cenník/ ku Kniţničnému a výpoţičnému poriadku obecnej kniţnice 

s platnosťou od 01.05.2023. 

Uznesenie č. 35/2023 

OZ berie na vedomie správu komisie na ochranu verejného záujmu k podanému majetkovému 

priznaniu starostky obce. 

Uznesenie č. 36/2023 

OZ schvaľuje v súlade s § 9a/ ods. 9 Zákona č. 138/1991 Z.z. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov prenájom nehnuteľného majetku v k.ú. Svrčinovec, zapísaný na LV 

1020, a to nebytové priestory č. 1/17 v polyfunkčnom dome so súp. číslom 200, postavenom 

na parc. C-KN č. 1887/1. Prenájom nebytových priestorov je od 01.05.2023 na dobu neurčitú. 

Nájomné je € 12,--/m² za kalendárny rok. 

Prípad hodný osobitného zreteľa je zdôvodnený skutočnosťou, ţe budúci nájomca má trvalé 

bydlisko v Obci Svrčinovec v bezprostrednej blízkosti nebytových priestorov a má záujem 

vyuţívať ich výlučne na parkovanie osobného motorového vozidla, pretoţe ako veliteľ DHZ 

sa musí v krátkom čase dostať do poţiarnej zbrojnice k zásahu. Pre Obec Svrčinovec sú 
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uvedené nebytové priestory dočasne na iné účely nevyuţiteľné a iný spôsob naloţenia s týmto 

majetkom obce by bol neúčelný a nehospodárny. 

Uznesenie č. 37/2023 

OZ schvaľuje v súlade s § 9a/ ods. 9 Zákona č. 138/1991 Z.z. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov z dôvodu hodného osobitného zreteľa odpredaj nehnuteľného majetku 

v k. ú. Svrčinovec, zapísaný na LV č. 1945 na katastrálnom odbore Okresného úradu Čadca: 

- v nehnuteľnosti E-KN 4990/101  o celkovej výmere 138 m
2
, druh pozemku orná pôda 

- podiel pod B1 1/1 o výmere 138 m
2
 

- ţiadateľ:  Anna Cyprichová, bytom Svrčinovec 560 

- za cenu €  6,28/m² 

- celková suma €  866,64 

Prípad hodný osobitného zreteľa je zdôvodnený skutočnosťou, ţe pozemok má nízku výmeru 

a pre obec nevyuţiteľný a nachádza sa v tesnej blízkosti rodinného domu ţiadateľky.          

Uznesenie č. 38/2023 

OZ schvaľuje bezplatnú výpoţičku sály kultúrneho domu na akciu „1. ročník Tanečnej 

školy“, ktorá sa uskutoční 30.04.2023. 

Uznesenie č. 39/2023 

OZ ruší Uznesenie č. 10/2023 zo dňa 23.02.2023. 

Uznesenie č. 40/2023 

OZ schvaľuje v zmysle Čl. III  ods. 5 VZN č. 1/2019 navýšenie dotácie v roku 2023 na mzdy 

a odvody originálnym kompetenciám ŠKD a ŠJ pri ZŠ Svrčinovec o sumu: 

školský klub detí - €  9 700,-- 

školská jedáleň - €  22 700,-- 

OZ schvaľuje presun finančných prostriedkov vo výške €  32 400,-- z výdavkovej časti 

rozpočtu obce z poloţky „635 006 – údrţba miestnych komunikácií“ na dofinancovanie 

originálnych kompetencií. 

Uznesenie č. 41/2023 

OZ schvaľuje podľa § 9a/ ods. 8 písm. e/ Zákona 507/2010 Z.z., ktorým sa mení a dopĺňa 

Zákon č. 138/1991 Z.z. o majetku obcí a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení 

neskorších predpisov zámer odpredať pozemky v k. ú. Obce Svrčinovec z dôvodu osobitného 

zreteľa /osobitný zreteľ je verejný záujem – výstavba Diaľnice „D3 Svrčinovec – Skalité“/. 

Nehnuteľnosti na:  
LV       Poradie B     Parcela       Spoluvlastnícky          Objekt             Výmera                       Druh                         

             na LV           KNC                 podiel                                    v m²                       pozemku                                   

1945       1          3520/116              1/1                   101-02            12 m²           zast. plocha a nádvorie                                

4951     13         3522/127       2419/120960           103-00            14 m²                      TTP                        

Názov objektu: 
101-02  Diaľnica D3 v km 21,535-K.Ú 

103-00  Preloţka cesty I/11 na kriţovatke Svrčinovec 

Uznesenie č. 42/2023 

OZ schvaľuje úpravu rozpočtu Obce Svrčinovec v roku 2023, a to: 

- v príjmovej časti rozpočtu – navýšenie poloţky „453 – prevod finančných prostriedkov 

z rezervného fondu“ o sumu €  28 000,-- 

- vo výdavkovej časti rozpočtu – navýšenie poloţiek o sumu: 

637 011 – vypracovanie projektov - €  22 000,-- 

637 005 – právne sluţby - €  5 000,-- 

635 005 – údrţba špeciálnych strojov /oprava kamery/ - €  1 000,--  
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Uznesenie č. 43/2023 

OZ schvaľuje Zmluvu o poskytovaní sluţieb manaţéra kybernetickej a informačnej 

bezpečnosti uzavretou medzi Obcou Svrčinovec a firmou CIVA, s.r.o. Krpeľany – Ratkovo 

36, a to na dobu 4 rokov od uzavretia zmluvy. 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

          Mgr. Renáta Majchráková, MBA 

                               starostka  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

I. overovateľ:       II. overovateľ: 

Ondrej   H l a v á č      Mgr. Monika    S t r ý č k o v á 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

Zapísala: Dana Hajnošová 

 

 


